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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:983 En viltmyndighet

När riksdagen riktade ett tillkännagivande till regeringen (2014/15:MJU9) om 
att det ska inrättas en jakt- och viltmyndighet så förväntade sig 
riksdagsmajoriteten självklart att regeringen skulle följa detta demokratiskt 
fattade beslut. 

Det har nu gått en mycket lång tid sedan beslutet togs, och regeringen har trots 
påstötningar från många riksdagsledamöter ännu inte genomfört detta 
tillkännagivande. 

Regeringen har vid flera tillfällen sagt att frågan utreds och bereds på 
Regeringskansliet, men något sådant arbete har inte synts till. 

Att strunta i demokratiskt fattade beslut är inte bara allvarligt utan mycket 
allvarligt. 

Det finns en stor majoritet i Sveriges riksdag för att inrätta denna nya jakt- och 
viltmyndighet, och regeringen har ett tydligt uppdrag att lösa detta. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna-Caren Sätherberg:

 

När avser statsrådet att genomföra riksdagens tillkännagivande om att inrätta en 
viltmyndighet?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-02
Besvaras senast
2022-02-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


